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Vragen van het lid Jansen (SP) aan
de ministers van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
en van Economische Zaken over het
draagvlak voor CO2-opslag.
(Ingezonden 19 februari 2010)

1
Heeft u kennisgenomen van de
uitslag van de Greenpeace-enquête
«Nee tegen CO2»1 en wat is uw
reactie op de uitkomsten van deze
enquête?

2
Is er door de rijksoverheid recent
eigen onderzoek gedaan naar het
draagvlak voor CO2-opslag onder de
bevolking en onder lokale
volksvertegenwoordigers? Zo ja,
wanneer, met welke vraagstelling en
met welke uitkomsten? Zo nee, bent u
bereid om dergelijk onderzoek te
laten uitvoeren?

3
Wat voor consequenties zou u
verbinden aan de vaststelling dat het
draagvlak voor CO2-opslag onder
land zeer gering is?

1 Greenpeace, 17 februari 2010
http://www.greenpeace.nl/news/nee-tegen-
dumpen-co2
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